



VDR-Award 2026: Sustainability & Diversity



Responsibility for tomorrow!

The VDR Award for Sustainability & Diversity honors role models who are committed to a fairer and more sustainable business travel and mobility industry. Submit your application or nominate a project.

VDR is offering three companies the opportunity to present their sustainability and diversity projects to an expert audience of around 500 participants.

The focus is on all three dimensions of sustainability:

- Ecological – through measures that protect the climate and the environment.
- Economic – through responsible and sustainable business practices.
- Social – through diversity, inclusion, and equal opportunities in practice.

We are looking for role models who, with courage and foresight, are driving change in the travel industry, providing inspiring impetus, demonstrating that sustainable transformation can be achieved holistically – even away from the spotlight.

Your advantage:

The VDR platform gives you visibility, presence, and the opportunity to introduce yourself to a large professional audience. The VDR jury nominates three projects in advance of the conference. In addition to stage presence, nominees also receive **a free conference ticket** for the **VDR conference from April 13–15, 2026**, in Dresden. There is no fee to apply.



Find out more and apply now!
Deadline: 31st January 2026

If you have any questions or would like to participate, please contact:

Marijke Werschnick

T: +49 69695229 25

werschnick@vdr-service.de

www.vdr-service.de/awards



VDR-Award 2026: Nachhaltigkeit & Vielfalt



Verantwortung für morgen!

Mit dem VDR-Award für Nachhaltigkeit & Vielfalt werden Vorbilder ausgezeichnet, die sich für eine gerechtere und nachhaltigere Geschäftsreise- und Mobilitätsbranche einsetzen. Reichen Sie Ihre Bewerbung ein oder nominieren Sie ein Projekt.

Der VDR bietet drei Unternehmen die Möglichkeit, ihre nachhaltigen und vielfältigen Projekte vor einem Fachpublikum von rund 500 Teilnehmenden vorzustellen.

Im Mittelpunkt stehen dabei alle drei Dimensionen der Nachhaltigkeit:

- Ökologisch – durch Maßnahmen, die Klima und Umwelt schützen.
- Ökonomisch – durch verantwortungsvolles und zukunftsfähiges Wirtschaften.
- Sozial – durch gelebte Diversität, Inklusion und Chancengerechtigkeit.

Gesucht werden Vorbilder, die mit Mut und Weitsicht Veränderungen in der Reisebranche anstoßen, inspirierende Impulse setzen und zeigen, dass eine nachhaltige Transformation ganzheitlich gelingen kann – auch abseits des Rampenlichts.

Ihr Vorteil:

Die VDR-Plattform verschafft Ihnen Bekanntheit, Präsenz und die Möglichkeit, sich einem großen Fachpublikum vorzustellen. Die VDR-Jury nominiert im Vorfeld der Tagung drei Projekte. Die Nominierten erhalten neben der Bühnenpräsenz auch ein **kostenfreies Tagungsticket** für die **VDR-Tagung vom 13.-15. April 2026** in Dresden. Die Bewerbung ist für Sie kostenfrei.



Jetzt informieren & bewerben!
Bewerbungsfrist 31.01.2026

Wenn Sie Fragen haben oder teilnehmen möchten, wenden Sie sich gerne an:

Marijke Werschnick

T: +49 69695229 25

werschnick@vdr-service.de

www.vdr-service.de/awards